
ЖИТОМИРСЬКА РАЙОННА РАДА 

7 скликання 

 

ПРОТОКОЛ № 3 

засідання постійної комісії з питань 

бюджету і комунальної власності 

 

від 11 травня 2017 року                                                                     м.Житомир 

11-00 год. 

 

Всього членів комісії – 10. 

Присутні на засіданні  – 9:  Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,   Голік Т.І.,  

Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М.,  

Медведюк О.В. 

Відсутні – 1: Михайлов А.М. 

 

           Для участі у роботі комісії на початку засідання зареєструвалося 7 

депутатів:  Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,  Нижник В.Т. Парфентієва Т.М., Стах В.М., 

Кліменко В.М., Медведюк О.В. 

 

У роботі комісії беруть участь: 

1. Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

2. Микитюк Сергій Миколайович – голова райдержадміністрації 

3. Білецький Олег Миколайович – заступник голови районної ради 

4. Козарчук Микола Петрович – заступник голови райдержадміністрації 

5. Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради 

6. Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації 

7. Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та соціального 

захисту населення райдержадміністрації   

8. Оржехівський Володимир Миколайович – начальник управління 

агропромислового розвитку РДА, депутат районної ради 

9. Рогов Олег Володимирович – керівник любительського об’єднання 

комунального закладу «Районний будинок культури» районної ради 

10. Золотаренко Петро Григорович – виконуючий обов’язки начальника 

відділу освіти райдержадміністрації 

11. Лимар Ірина Костянтинівна – начальник відділу у справах сім’ї, молоді і 

спорту райдержадміністрації 

12. Палій Ігор Анатолійович – начальник Центру надання адміністративних 

послуг райдержадміністрації 

13. Черняк Антоніна Петрівна – начальник служби у справах дітей РДА 

14. Торчук Сергій Олександрович – головний спеціаліст відділу житлово-

комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

15. Оленська Любов Вікторівна – головний спеціаліст відділу регіонального 

розвитку, містобудування та архітектури райдержадміністрації 



16. Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар комунальної 

установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» районної ради 

17. Ковальчук Володимир Володимирович – заступник головного лікаря 

комунальної установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

18. Кабанова Раїса Стеофанівна – фінансовий аудитор ПП «АФ Актив-

плюс» 

19. Стретович Наталія Василівна – в.о. директора комунального 

підприємства «Центральна районна аптека №118» районної ради 

20. Бойко Віктор Васильович – голова районної організації ВФСТ «Колос» 

21. Ступін Віктор Анатолійович – директор комунальної установи 

«Новогуйвинська комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» районної ради 

22. Петрик Руслан Володимирович – президент Громадської організації 

«Айкіте Гатана-рю» 

23. Сокарчук Василь Миколайович - заступник Станишівського сільського 

голови 

24. Паньків Олег Богданович – заступник Новогуйвинського селищного 

голови 

25. Маслов Анатолій Анатолійович – Високопічський сільський голова 

26. Депутати районної ради: Гребенюк О.П., Уницький С.О., Приставський 

М.М., Рєбдєв Я.А., Мусійчук Р.М., Гречко А.К., Оржехівський В.М. 

27. Представники Коднянської громади: Єгорова Вікторія Віталіївна, 

Гарбарчук Оксана Михайлівна 

28. Працівники виконавчого апарату районної ради 

29. Представники засобів масової інформації: газети «Приміське життя» - 

Сень Е.П., Юхимчук С.М. 

 

             Головує на засідання голова постійної комісії Котвицький С.В.  

 

СЛУХАЛИ: Про початок роботи постійної комісії. 

ВИРІШИЛИ: Розпочати засідання комісії. 

«За» - 9 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,   Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник 

В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний постійної комісії. 

                    Інформує:  голова постійної  комісії  Котвицький С.В. 

     Ознайомив присутніх із переліком питань, що пропонуються до розгляду на 

комісії. 

ВИСТУПИЛИ: Затвердити наступний порядок денний засідання постійної 

комісії в цілому:                                 

      1. Про затвердження Програми надання окремих видів пільг громадянам 

Житомирського району  на 2017 рік. 

 Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації  

 



      2. Про затвердження Програми розвитку туризму Житомирського району на 

2017-2020 роки. 

   Інформує: Рогов Олег Володимирович – керівник любительського  

       об’єднання комунального закладу «Районний будинок культури» 

 

      3. Про хід виконання та стан фінансування районної Програми розвитку 

фізичної культури і спорту на 2017 - 2021 роки. 

Інформує: Лимар Ірина Костянтинівна – начальник сектору у справах 

сім’ї, молоді та спорту райдержадміністрації 

 

     4. Про внесення змін до Програми про кошти для забезпечення виконання 

депутатських повноважень та порядок їх використання на 2016-2017 роки. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

виконавчого апарату районної ради 

 

      5. Про внесення змін до рішення про визначення розміру фінансових 

ресурсів на виконання у 2017 році Програми про кошти для забезпечення 

виконання депутатських повноважень та порядок їх використання на 2016-2017 

роки. 

Інформує: Приставський Микола Миколайович – депутат районної 

ради 

 

       6. Про внесення змін до Програми забезпечення відкритості в діяльності 

Житомирської районної ради та Житомирської районної державної 

адміністрації на 2015-2017 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник 

організаційного  відділу виконавчого апарату районної ради 

 

      7. Про внесення змін до складу Тендерного комітету районної ради. 

Інформує:  Садовська Світлана Олександрівна – начальник відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради 

 

    8. Про затвердження переліку об’єктів нерухомого майна громад сіл, селищ 

Житомирського району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності  

 

      9. Про внесення змін до рішення 8 сесії районної ради від 15.12.2016р. «Про 

встановлення орендної плати у розмірі 1 грн. на рік». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності  

 

      10. Про внесення змін до Методики розрахунку і порядку використання 

плати за оренду майна, що є спільною власністю територіальних громад сіл, 

селищ району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності  



 

    11. Щодо результатів проведення фінансового аудиту КП «Центральна 

районна аптека №118» Житомирської районної ради. 

Інформує: Кабанова Раїса Стеофанівна – фінансовий аудитор ПП 

«АФ Актив-плюс» 

 

12. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів райдержадміністрації 

 

13. Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів райдержадміністрації 

 

     14.  Про звернення до Прем’єр-міністра України, Житомирської обласної 

ради, районних рад та об’єднаних територіальних громад Житомирської області 

(щодо скасування постанови Кабінету Міністрів України від 25 березня 2015 

року № 240 «Про внесення змін у додаток до постанови Кабінету Міністрів 

України від 25 грудня 1996 року № 1548»). 

Інформує: Мусійчук Роман Миколайович - депутат районної ради 

 

      15.  Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до Верховної 

Ради України, Житомирської обласної ради, районних рад та об’єднаних 

територіальних громад Житомирської області (щодо державного регулювання 

закупівельної ціни на молоко та підтримки села). 

Інформує: Мусійчук Роман Миколайович - депутат районної ради 

 

      16. Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до Верховної 

Ради України, Житомирської обласної ради, районних рад та об’єднаних 

територіальних громад Житомирської області (монетизація пільг на проїзд у 

транспорті). 

Інформує:  Мусійчук Роман Миколайович - депутат районної ради 

 

      17. Про звернення депутатів обласної ради щодо співфінансування 

державної бюджетної програми «Державне пільгове кредитування 

індивідуальних сільських забудовників» за обласною Програмою «Власний 

дім». 

Інформує: Котвицький Сергій Валерійович – голова постійної комісії 

 

      18. Щодо затвердження  персонального складу Координаційної ради для 

організації, координації впровадження та реалізації бюджету участі в районі. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

виконавчого апарату районної ради 

 

19. Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню здійснення 

Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених законами 

України та делегованих Житомирською районною радою на 2016 – 2017 роки. 



           Інформує: Палій Ігор Володимирович – начальник центру надання 

адміністративних послуг райдержадміністрації 

20. Про підвищення тарифних розрядів педагогічним працівникам 

навчальних закладів та установ освіти, які фінансуються з районного бюджету. 

       Інформує: Золотаренко Петро Григорович - виконуючий обов’язки 

начальника відділу освіти райдержадміністрації  

 

21. Про внесення змін до рішень районної ради «Про внесення змін до 

районного бюджету на 2016 рік». 

Інформує: Черняк Антоніна Петрівна – начальник служби у справах 

дітей райдержадміністрації 

22. Різне. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,   Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник 

В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно, порядок денний засідання затверджено. 

 

СЛУХАЛИ: Про регламент роботи засідання комісії. 

    Інформує: голова постійної  комісії  Котвицький С.В. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент засідання комісії: з кожного 

питання порядку денного надати доповідачам по 10 хвилин,  а з питань 

бюджету – до 20 хвилин, для виступів та пропозицій - до 3 хвилин.  

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,   Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник 

В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми надання окремих видів пільг 

громадянам Житомирського району  на 2017 рік. 

 Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ:  В обговоренні даного питання взяли участь депутати районної 

ради: Мусійчук Р.М., Парфентієва Т.М., Котвицький С.В. 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження районної ради. 

Результати голосування: 

За» - 8 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,   Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник 

В.Т.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

 «Проти» - 0. 



«Утримались» - 1 (Парфентієва Т.М.). 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

2. СЛУХАЛИ:  Про затвердження Програми розвитку туризму Житомирського 

району на 2017-2020 роки. 

   Інформує: Рогов Олег Володимирович – керівник любительського  

       об’єднання комунального закладу «Районний будинок культури» 

ВИСТУПИЛИ:  Котвицький С.В., голова постійної комісії, який вніс 

зауваження щодо змісту заходів програми та їх фінансування: п.10 – щодо 

доцільності придбання портативного мультимедійного обладнання та 3G-

роутера для проведення екскурсій; п.25 – облаштування природних та 

культурно-історичних пам’яток, археологічних об’єктів з метою їх 

використання в туристичних цілях – не вказано, які це об’єкти, пам’ятки, тощо; 

п.26 - розробка та придбання туристичної мапи для сучасних носіїв,  внесення 

до реєстру в пошукових системах програмного забезпечення для android та ios – 

необхідно уточнити  заходи; п.43 - видання інформаційного проспекту-

путівника про туристичні маршрути  «Зелений туризм» Житомирського району 

– необхідно провести уточнення, оскільки «зелений туризм у районі», у 

розумінні поданого проекту програми, є розвитком бізнесу для громадян. 

         Стах В.М., депутат районної ради, запитав у якій власності знаходиться 

маєток Терещенків у с.Дениші, який згідно поданого проекту програми, 

планується відновлювати? 

    Рогов О.В. - керівник любительського об’єднання КЗ «Районний будинок 

культури», відповів, що замок Терещенків – це приватна власність, але 

програмою пропонується вирішити питання щодо залучення туристів у район і 

саме цей об’єкт включено до туристичного маршруту. 

 

         Результати голосування за погодження даних проектів рішення та  

Програми розвитку туризму Житомирського району на 2017-2020 роки та 

винесення їх на затвердження районної ради: 

«За» - 0. 

«Проти» - 3 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.).    

«Утримались» - 6 (Шахова О.П.,   Нижник В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.). 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

  Рішення не прийнято. Поданий проект Програми відхилено. 

ВИРІШИЛИ: Направити проект Програми розвитку туризму Житомирського 

району на 2017-2020 роки на доопрацювання. Відділу культури і туризму РДА 

подати на розгляд пленарного засідання 10 сесії пропозиції до проекту 

програми за результатами розгляду на комісії. 

Результати голосування: 

За» - 9 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,   Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник 

В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 



3. СЛУХАЛИ:  Про хід виконання та стан фінансування районної Програми 

розвитку фізичної культури і спорту на 2017 - 2021 роки. 

Інформує: Лимар Ірина Костянтинівна – начальник сектору у справах 

сім’ї, молоді та спорту райдержадміністрації 

(Текст інформації додається до протоколу) 

ВИСТУПИЛИ:  Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав чи є в 

наявності звіт районної організації ВФСТ «Колос» та чи зверталися до відділу 

громадські організації спортивного спрямування для надання фінансової 

підтримки? 

      Лимар І.К., начальник сектору у справах сім’ї, молоді та спорту РДА,  

відповіла, що вся інформація про діяльність організації розміщена на 

офіційному веб-сайті цієї організації. Проінформувала, що до сектору у справах 

сім’ї, молоді та спорту звернулася районна федерація футболу та Громадська 

організація «Айкіте Гатана-рю», але ними не надано повного пакету документів 

для укладення договору. Сектором даним громадським організаціям 

направлено листи, у яких викладені умови укладення договору та фінансування 

заходів. Повідомила, що ГО  «Айкіте Гатана-рю» зареєстрована у квітні 2017 

року, на даний час нею укладено угоди із Високопічською, Сінгурівською, 

Троянівською сільськими та Новогуйвинською селищною радами про 

співпрацю та розвиток фізкультури і спорту та відповідних територіях.  

      Бойко В.В., голова районної організації ВФСТ «Колос», проінформував, що 

організація постійно інформує про свою діяльність і на сторінках районних 

газет і на офіційному веб-сайті.  Наголосив на тому, що завдання про подання 

звіту перед районною організацією не стояло.  

  Петрик Р.В.. президент Громадської організації «Айкіте Гатана-рю», який 

проінформував, що на території Житомирської області дана організація діє 

більше 20 років, спортсмени займають призові місця, а ГО має відзнаки у т. ч. і 

обласного рівня за розвиток спорту. Повідомив, що діти із Житомирського 

району відвідують різні секції ГО «Айкіте Гатана-рю», які діють у м.Житомирі.  

ВИРІШИЛИ: 1. Взяти інформацію про хід виконання та стан фінансування 

районної Програми розвитку фізичної культури і спорту на 2017 - 2021 роки до 

відома. 

                          2. Розглянути звернення громадських організацій фізкультурно-

спортивного спрямування щодо укладення договорів про співпрацю у розвитку 

спорту на території району та їх фінансування за умови подачі ними повного 

пакету документів. 

Результати голосування: 

За» - 9 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,   Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник 

В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

4. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до Програми про кошти для забезпечення 

виконання депутатських повноважень та порядок їх використання на 2016-2017 

роки. 



Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

виконавчого апарату районної ради 

     Пропонується внести зміни до Програми про кошти для забезпечення 

виконання  депутатських повноважень та порядок їх використання на 2016 – 

2017 роки, доповнивши п.7 Програми абзацом наступного змісту: «Видатки по 

зарахуванню (пересиланню)  поштових переказів (адресних матеріальних 

допомог громадянам) проводяться за рахунок коштів, спрямованих на 

утримання виконавчого апарату районної ради». 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження районної ради. 

Результати голосування: 

За» - 9 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,   Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник 

В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

5. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення про визначення розміру 

фінансових ресурсів на виконання у 2017 році Програми про кошти для 

забезпечення виконання депутатських повноважень та порядок їх використання 

на 2016-2017 роки. 

Інформує: Приставський Микола Миколайович – депутат районної 

ради 

        Депутатською фракцією у районній раді ВО «Батьківщина» пропонується 

внести зміни до рішення 9 сесії районної ради 7 скликання від 27.02.2017р. № 

306 «Про визначення розміру фінансових ресурсів  на виконання у 2017 році  

Програми   про кошти для забезпечення  виконання  депутатських повноважень 

та порядок їх використання на 2016-2017 роки», збільшивши розмір фінансових 

ресурсів на виконання у 2017 році  даної Програми  на суму, загальний розмір 

якої становитиме 2160 тис. грн. з розрахунку по 60 тис. грн. на кожного 

депутата районної ради. Такі зміни пропонується внести з метою забезпечення 

виконання депутатських повноважень по забезпеченню економічного та 

соціального розвитку територіальних громад Житомирського району, 

виконання доручень виборців, надання їм матеріальної допомоги. 

ВИСТУПИЛИ:  Стах В.М., депутат районної ради, який зауважив, що дана 

сума у повній мірі не задовільнить потребу у наданні матеріальних допомог 

громадянам, які її потребують.   

        Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, наголосив, що відповідно до 

рішення сесії депутати можуть направляти свої кошти на матеріальну допомогу  

із фонду 30%. 

          Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, зауважила, що 

кошти на матеріальні допомоги спрямовуються із одного бюджету тому, на її 

думку, вносити запропоновані  зміни до рішення є недоцільним. 

         Білецький О.М., заступник голови районної ради, звернувся до депутатів 

підтримати цю ініціативу (збільшити  розмір фінансових ресурсів на виконання 

Програми до 60 тис. грн. на кожного депутата), адже прийнятим рішенням 

розподілу коштів 30% (за квотами депутатів)  на 70% (за квотами голови 



райдержадміністрації) участь депутатів у розподілі коштів районного бюджету 

нівелюється – депутат має право на розподіл коштів згідно закону.  

 

         Результати голосування за те, щоб погодити проект рішення «Про 

внесення змін до рішення про визначення розміру фінансових ресурсів на 

виконання у 2017 році Програми про кошти для забезпечення виконання 

депутатських повноважень та порядок їх використання на 2016-2017 роки» та 

рекомендувати його на затвердження районної ради: 

«За» - 2 (Шахова О.П.,   Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  

Парфентієва Т.М.,  Стах В.М.,  Медведюк О.В.) 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення не прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: За результатами голосування рішення не прийнято, проект 

рішення відхилено. 
 

6. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до Програми забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та Житомирської районної державної 

адміністрації на 2015-2017 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник 

організаційного  відділу виконавчого апарату районної ради 

ВИСТУПИЛИ:  Парфентієва Т.М., депутат районної ради, внесла пропозиції 

доповнити проект рішення наступними пунктами:  

- виготовлення роз’яснювальної друкованої продукції, бюлетенів для 

голосування по проектам та зразків подачі проектів (відповідно до Положення 

про бюджет участі) – передбачити кошти в сумі 5 тис. грн. та визначити 

розпорядником коштів районну раду; 

- обстеження та проведення необхідних лабораторних випробувань з 

наданням відповідних висновків на ділянках виконаних ремонтних дорожніх  

робіт в Житомирському районі передбачити кошти в сумі 30 тис. грн. та 

визначити розпорядником коштів райдержадміністрацію (за умови, що договір 

із виконавцем буде укладено за результатами торів у системі публічних 

закупівель ПРОЗОРО).  

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення з урахуванням доповнень та 

рекомендувати його на затвердження районної ради. 

Результати голосування: 

За» - 9 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,   Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник 

В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

 

 



7. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до складу Тендерного комітету районної 

ради. 

Інформує:  Садовська Світлана Олександрівна – начальник відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради 

        Проінформувала. Що зміни вносяться лише у частині змін посад членів 

Тендерного комітету у зв’язку зі змінами у структурі виконавчого апарату. 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження районної ради. 

Результати голосування: 

За» - 9 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,   Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник 

В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

8. СЛУХАЛИ:  Про затвердження переліку об’єктів нерухомого майна громад 

сіл, селищ Житомирського району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності  

          Довів до відома проект рішення та перелік нерухомого майна, власником 

якого є територіальні громади сіл та селищ району, управління якими від імені 

громад здійснює районна рада. 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження районної ради. 

Результати голосування: 

За» - 9 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,   Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник 

В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

9. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення 8 сесії районної ради від 

15.12.2016р. «Про встановлення орендної плати у розмірі 1 грн. на рік». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності  

          Проінформував, що зміни вносяться у зв’язку зі зміною у структурі 

райдержадміністрації: відділ у справах сім’ї, молоді та спорту перейменовано 

на сектор у справах сім’ї, молоді і спорту. 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження районної ради. 

Результати голосування: 

За» - 9 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,   Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник 

В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 



«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

10. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Методики розрахунку і порядку 

використання плати за оренду майна, що є спільною власністю територіальних 

громад сіл, селищ району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності  

              Проінформував про зміни до Методики розрахунку і порядку 

використання плати за оренду майна, що є спільною власністю територіальних 

громад сіл, селищ району (згідно проект урішення). 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження районної ради. 

Результати голосування: 

За» - 9 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,   Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник 

В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

11. СЛУХАЛИ: Щодо результатів проведення фінансового аудиту КП 

«Центральна районна аптека №118» Житомирської районної ради. 

Інформує: Кабанова Раїса Стеофанівна – фінансовий аудитор ПП 

«АФ Актив-плюс» 

         Проінформувала про результати фінансового аудиту КП «Центральна 

районна аптека №118» Житомирської районної ради, проведеного ПП «АФ 

Актив-плюс» за період діяльності 2015 року. 

(Звіт додається). 

ВИСТУПИЛИ:  Котвицький С.В., голова постійної комісії, запропонував 

доручити РДА надати пропозиції щодо подальших дій та діяльності 

підприємства. 

         Парфентієва Т.М., депутат районної ради, зауважила, що, якщо аптека не 

спроможна заробляти гроші, то таке підприємство району не потрібно. 

        Кабанова Р.С., фінансовий аудитор ПП «АФ Актив-плюс», внесла 

пропозицію скласти план дій щодо аптеки, можливо створити комісію з числа 

депутатів для здійснення контролю за її діяльністю. 

         Стретович Н.В., в.о. директора КП «ЦРА №118», повідомила, що аптека 

має виробничу структуру і це є одним із основних джерел доходів - вона може 

заробляти кошти за рахунок виробництва певних ліків, але для цього потрібен 

час, а, крім того, потрібно погасити усі борги, у т.ч. і по заробітній платі. 

Сказала, що загальна сума боргів сягає 600 тис. грн. Також проінформувала, що 

за період своєї діяльності вона змогла погасити частину заборгованості по 

заробітній платі. 

        Крутій С.Г., голова районної ради, запропонував звернутися до 

правоохоронних органів. Проінформував, що у минулому році районною радою 

виділено у якості фінансової підтримки 250 тис. грн. на поповнення товарного 



запасу, а на даний час знову борги 600 тис.? Висловив припущення, що таке 

підприємство потрібно закривати. 

        Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, який також висловив думку 

щодо необхідності закриття цього комунального підприємства, оскільки воно є 

збитковим. 

        Котвицький С.В., голова постійної комісії, запропонував звіт аудитора 

узяти до відома. 

        Гребенюк О.П., депутат районної ради, висловив пропозицію передати звіт 

до правоохоронних органів. Щодо закриття аптеки висловив думку, що не 

зовсім правильним буде рішення закривати її, оскільки  аптечні пункти 

розташовані у селах, зокрема у с.Троянів, і вони потрібні сільським мешканцям.  

       Білецький О.М., заступник голови районної ради, наголосив на тому, що 

потрібно приймати рішення: якщо ліквідовувати, то потрібно сплатити усі 

борги, таким чином можна зайти на роки у суди; якщо приймати рішення, щоб 

аптека працювала і надалі, то потрібно вирішувати це зараз. 

       Парфентієва Т.М,. депутат районної ради, запропонувала здати аптеку в 

оренду з вимогою забезпечення соціальної функції: забезпечення ліків за 

пільговими рецептами тощо.  

       Медведюк О.В., депутат районної ради, сказав, що, якщо аптека не має 

власного майна, а згідно статутних документів засновник не несе 

відповідальності за зобов’язаннями суб’єкта господарювання, то районна рада 

не буде сплачувати борги, створені у процесі діяльності комунального 

підприємства. 

       Котвицький С.В., голова постійної комісії, запропонував перенести питання 

на розгляд президії.  

       Білецький О.М., заступник голови районної ради, наголосив на тому, що 

аптека має подавати фінансові звіти. 

        Голік Т.І., депутат районної ради, наголосила на тому, щоб матеріали 

фінансового аудиту передати до правоохоронних органів.      

ВИРІШИЛИ: 1. Звіт про результати фінансового аудиту КП «Центральна 

районна аптека №118» Житомирської районної ради взяти до відома. 

                           2. Підготувати на розгляд президії та сесії районної ради 

пропозиції та/або проект рішення щодо подальшої діяльності КП «Центральна 

районна аптека №118». 

                           3. Надіслати аудиторський звіт до правоохоронних органів. 

    Результати голосування: 

За» - 9 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,   Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник 

В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

12. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

               Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

               управління фінансів райдержадміністрації 



          Проінформувала, що на затвердження вноситься розпорядження голови 

райдержадміністрації від 27.04.2017  № 270 «Про внесення змін до районного 

бюджету на 2017 рік». 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження районної ради. 

Результати голосування: 

За» - 9 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,   Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник 

В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

13. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів райдержадміністрації 

         (Текст інформації додається до протоколу). 

ВИСТУПИЛИ:  Гарбарчук О.М., представник Коднянської територіальної 

громади,  звернулася з клопотання до комісії про виділення коштів на 

продовження будівництва Коднянської школи.  

          Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, проінформувала, 

що на минулій сесії у лютому місяці районна рада виділили 1 млн. 50 тис. грн. 

на продовження будівництва Коднянської школи, але до цього часу роботи на 

цьому об’єкті не розпочаті.  

          Котвицький С.В., голова постійної комісії, запропонував заслухати на 

пленарному засіданні підрядника, який виконує роботи по будівництву 

Коднянської школи, про стан використання коштів, виділених районною 

радою. 

         Дєньга В.А., депутат районної ради, який вніс пропозицію не 

спрямовувати кошти на об’єднані територіальні громади, оскільки із території 

цих сільських рад кошти у вигляді податків до районного бюджету не 

надходять. Наголосив на тому, що рішення районної ради, у разі виділення 

коштів на ОТГ, буде таким, що порушує права інших мешканців району. 

          Рєбдєв Я.А., депутат районної ради, зауважив, що районна рада має 

думати про весь район, у т.ч. і про об’єднані територіальні громади. 

          Дєньга В.А., депутат районної ради, запропонував: нехай кожен депутат 

районної ради, у разі виділення коштів на ОТГ, звертається до інших сільських 

рад, щоб ті надали згоду на спрямування коштів, належних їм, на ОТГ.  

          Парфентієва Т.М., депутат районної ради, зауважила, що таким чином 

депутати, обрані від території ОТГ, будуть позбавлені права використовувати 

кошти, виділені їм на депутатську діяльність та згідно рішень сесій. 

          Гречко А.К., депутат районної ради, сказав, що депутат Дєньга В.А. 

пропонує виділяти кошти лише на сільські та селищну ради району, які ще не 

об’єдналися. 

          Котвицький С.В., голова постійної комісії, зауважив: як можна 

перешкоджати депутату у здійсненні ним його діяльності, адже кожен із 

депутатів узяв на себе зобов’язання дбати про свій виборчий округ.  



         Стах В.М., депутат районної ради, наголосив на тому, що податки до 

районного бюджету надходять  із території району ще не об’єднаних громад, а 

витрачаються у т.ч. і на об’єднані громади, податки з території яких надходять 

до ОТГ, а не до районного бюджету.          

ВИРІШИЛИ: 1) Виділити кошти, за зверненням Вербило Л.В., в сумі 221 331 

грн. на придбання обладнання і облаштування комп’ютерного класу у 

Денишівській ЗОШ І-ІІІ ст. та в сумі 15 тис. грн. на надання матеріальної 

допомоги Плохотнюк К.В. (с.Корчак) на лікування доньки. 

       Результати голосування: 

За» - 9 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,   Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник 

В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

ВИСТУПИЛИ: Гарбарчук О. М., представник Коднянської територіальної 

громади, яка звернулася до депутатів виділити кошти на продовження робіт з 

будівництва Коднянської школи. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати районній раді заслухати на сесії представника 

забудовника Коднянської школи щодо використання коштів, виділених із 

районного бюджету у лютому цього року. 

       Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А., Голік Т.І.,  Кліменко В.М., Нижник 

В.Т.,  Стах В.М.,  Шахова О.П., Медведюк О.В., Парфентієва Т.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Парфентієва Т.М., депутат районної ради, про виділення 

коштів в сумі 5000 грн. на запровадження Бюджету участі (виготовлення 

роз’яснювальної друкованої продукції, бюлетенів для голосування) та в сумі 30 

тис. грн. на проведення експертизи ремонту доріг. 

    Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, проінформувала, що 

дані видатки не передбачені жодною із програм. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати районній раді врахувати дані пропозиції та 

внести зміни до програми відкритості у діяльності районної ради і РДА із 

врахуванням даних видатків. 

       Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А., Голік Т.І.,  Кліменко В.М., Нижник 

В.Т.,  Стах В.М.,  Шахова О.П., Медведюк О.В., Парфентієва Т.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 



 

 

      Парфентієва Т.М. покинула засідання комісії. У роботі комісії беруть участь 

8 депутатів. 

 

ВИСТУПИЛИ: Оржехівський В.М., начальник управління АПР РДА, щодо 

спрямування коштів на програму з підтримки сільськогосподарських 

виробників, зокрема щодо відшкодування СПД АПК району частини 

отриманих ними не з їх вини збитків від дії непоборних природних сил та дії 

невиліковних захворювань. 

      Котвицький С.В., голова постійної комісії,  запитав щодо результатів 

розслідування за фактом захворювання свинопоголів’я у ФОП Слідзевського. 

       Медведюк О.В., депутат районної ради, запитав яку суму податків сплачено 

Слідзевським до районного бюджету, оскільки, за інформацією із певних 

джерел, даний суб’єкт господарювання податки сплачує не у повному обсязі та 

використовує землі, право користування на які ним не оформлено офіційно. 

Вніс пропозицію доручити управлінню АПР РДА надати на сесію повну 

інформацію: хто із СПД та яку суму отримав у минулому році у якості 

відшкодування із районного бюджету. 

        Оржехівський В.М., начальник управління АПР РДА, повідомив, що 

проблема із оформленням документів на право використання землі – це 

проблема усієї держави, оскільки за останній час органами Держгеокадастру не 

була розглянута жодна заява та не надано дозвіл на розробку документації. 

        Стах В.М., депутат районної ради, наголосив на тому, що ведення будь-

якого бізнесу передбачає страхування майна та ризиків. Запитав чи була 

страховка у цього суб’єкта господарювання. Запропонував надати протокольне 

доручення управлінню АПР РДА надати на сесію повну інформацію щодо 

суб’єкта господарювання Слідзевського: яку суму податків сплачено, скільки 

працюючих, у т.ч. із числа місцевих жителів, та інформацію про використання 

земельних ділянок.  

       Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, повідомив, що мова йде про 

вилучені примусово та знищені поголів’я свиней з метою зупинення 

розповсюдження хвороби.  

       Медведюк О.В., депутат районної ради, зауважив, що за примусово 

вилучене та знищене поголів’я відшкодування має здійснювати держава. 

 

       Результати голосування за виділення коштів на програму з підтримки 

сільськогосподарських виробників, зокрема щодо відшкодування СПД АПК 

району частини отриманих ними не з їх вини збитків від дії непоборних 

природних сил та дії невиліковних захворювань: 

«За» - 0. 

«Проти» - 1 (Шахова О.П.) 

«Утримались» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  

Стах В.М.,  Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення не прийнято. 

 

 



ВИРІШИЛИ: 1) Доручити управлінню АПР РДА надати на сесію повну 

інформацію: хто із СПД та яку суму фінансової підтримки із районного 

бюджету отримав у минулому році у якості відшкодування. 

                            2) Рекомендувати кошти на дані цілі виділяти після надання 

повного пакету документів. 

       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

«Проти» - 1 (Шахова О.П.) 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

ВИСТУПИЛИ: Палій І.А., начальник ЦНАП, проінформував щодо пропозицій 

про виділення коштів на забезпечення діяльності центру. 

        Медведюк О.В., депутат районної ради, висловив зауваження щодо 

виділення коштів на купівлю інтерактивних дошок у Новогуйвинську та 

Озерненську гімназії, оскільки на ці цілі кошти виділяли. 

        Золотаренко П.Г., в.о. начальника відділу освіти РДА, відповів, що на ці 

школи не купували. 

       Мусійчук Р.М., депутат районної ради, висловив зауваження щодо 

виділення коштів Новогуйвинській селищній раді на відшкодування за пільгове 

перевезення громадян. Повідомив, що згідно наданих селищною радою 

розрахунків перевезення пільгових категорій у Новогуйвинській селищній раді 

планується здійснювати тричі на тиждень по  три рейси на день, а також про те, 

щ0о це будуть два окремі автобуси, які матимуть статус нерегулярних 

перевезень, а тому їх вартість буде значно дорожчою, аніж вартість регулярних 

перевезень. Констатував факт, що регулярні перевезення – це 47 коп. за  1 км, а 

за розрахунками селищної ради зазначені вище рейси – це 40 грн. за 1 км – це 

договірна ціна. Запропонував Новогуйвинській селищній раді вивчити цінову 

політику та оголосити конкурс на такі перевезення і провести його  через 

систему електронних закупівель ПРОЗОРО. 

        Медведюк О.В., депутат районної ради, довів до відома депутатів 

узагальнену інформацію щодо фактичної кількості коштів виділених конкретно 

на селищну, сільські ради та на відповідні районні галузі. Зауважив, що для 

розподілу коштів застосовується не правильна формула, оскільки одні громади 

отримують значно менші кошти аніж інші.  

       Стах В.М., депутат районної ради. Наголосив на тому, що майже на 99% 

бюджет формується за рахунок надходження ПДФО. Вніс пропозицію 

доручити управлінню фінансів підготувати для депутатів інформацію за 2016 

рік та перший квартал 2017 року про надходження ПДФО у розрізі сільських 

рад. 

       Дєньга В.А., депутат районної ради, вніс пропозицію виділити з районного 

бюджету кошти в сумі 10 000 грн. на організацію екскурсії дітей із 

Глибочанської сільської ради до зоопарку у Київську область (за рахунок 

коштів Програми на депутатську діяльність). 



      Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, проінформувала, 

що до РДА надійшло звернення від депутата Рєбдєва Я.А. про виділення коштів 

в сумі 26 тис. грн. для Тетерівської школи. 

      Гребенюк О.П., депутат районної ради, вніс зауваження щодо спрямування 

депутатом районної ради Гречком А.К.  коштів на Тетерівську ОТГ – на 

поточний ремонт електропостачання та освітлення клубу у с.Буки. 

        Стах В.М., депутат районної  ради, вніс пропозицію із врахуванням 

практики роботи щодо фінансування у 2016 році Тетерівської ОТГ, а саме: 

кошти вільного залишку, надходження до яких були також із Станишівської 

ОТГ, оскільки надходили до районного бюджету у 2016 році, спрямовувати за 

зверненням депутатів на потреби Станишівської та Тетерівської громад, а 

кошти, які надходять у районний бюджет у 2017 року – ні.      

ВИРІШИЛИ: 1) Доручити управлінню фінансів РДА підготувати для депутатів 

інформацію за 2016 рік та перший квартал 2017 року про надходження ПДФО у 

розрізі сільських рад. 

                          2) Рекомендувати районній раді не виділяти кошти із районного 

бюджету на Тетерівську сільську раду об’єднаної територіальної громади.  

                          3) Рекомендувати винести питання на розгляд районної ради 

щодо виділення коштів Тетерівській сільській раді за зверненнями депутатів 

окремим пакетом. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  Шахова 

О.П., Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 2 (Голік Т.І.,  Кліменко В.М.). 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

ВИСТУПИЛИ: Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів, 

проінформувала про звернення КУ ЦПМСД про зміну цільового призначення 

коштів, виділених на минулій сесії в сумі 9000 грн. з «придбання коробки 

перемикання для автомобіля» на придбання ноутбука. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати районній раді врахувати дану пропозицію. 

       Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А., Голік Т.І.,  Кліменко В.М., Нижник 

В.Т.,  Стах В.М.,  Шахова О.П., Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

ВИСТУПИЛИ: Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів, 

проінформувала про звернення Глибочанської сільської ради про надання 

субвенції районному бюджету. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати районній раді врахувати дану пропозицію. 

       Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А., Голік Т.І.,  Кліменко В.М., Нижник 

В.Т.,  Стах В.М.,  Шахова О.П., Медведюк О.В.) 



«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів, 

проінформувала про звернення жителя с.Світин Чайковського Ю.В. про 

надання матеріальної допомоги у зв’язку з пожежею (на такі потреби із 

районного бюджету виділяється матеріальна допомога  в сумі 3000 грн.). 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати районній раді врахувати дану пропозицію. 

       Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А., Голік Т.І.,  Кліменко В.М., Нижник 

В.Т.,  Стах В.М.,  Шахова О.П., Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів, 

проінформувала про звернення учасника АТО Дуброванова С.Г., який 

зареєстрований у м.Житомирі, а фактично проживає в Озерному разом із сім’єю 

по місцю служби,  про надання матеріальної допомоги на 2-х дітей. Згідно 

програми відкритості в діяльності районної  ради та РДА така допомога 

виплачується громадянам, які зареєстровані у районі. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати районній раді врахувати дану пропозицію та 

виділити кошти в сумі 2 тис. грн. Дуброванову С.Г. (на дітей) відповідно до  

програми. Виплату коштів здійснити за рішенням ради та розпорядженням 

голови ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А., Голік Т.І.,  Кліменко В.М., Нижник 

В.Т.,  Стах В.М.,  Шахова О.П., Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів, 

проінформувала про звернення Вертокиївської сільської ради про надання 

субвенції із районного бюджету на пільгові перевезення громадян (в сумі 

19800грн.). 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати районній раді врахувати дану пропозицію. 

       Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А., Голік Т.І.,  Кліменко В.М., Нижник 

В.Т.,  Стах В.М.,  Шахова О.П., Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 



ВИСТУПИЛИ: Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів, 

проінформувала про звернення Василівської сільської ради та депутата 

районної ради Оржехівського В.М. про надання субвенції із районного 

бюджету на технічне переоснащення у с.Н.Василівка в сумі 700 000 грн. 

Повідомила, що проектно-кошторисна документація відсутня, тому 

пропонується вивчити додатково та винести на наступну сесію. 

ВИРІШИЛИ:   Рекомендувати вивчити додатково дане питання, Василівській 

сільській раді надати проектно-кошторисну документацію, та винести розгляд 

даного питання  на наступну сесію 

       Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А., Голік Т.І.,  Кліменко В.М., Нижник 

В.Т.,  Стах В.М.,  Шахова О.П., Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів, 

проінформувала про звернення депутата районної ради Стасюка Р.В. про зміну 

цільового призначення коштів, виділених рішенням 9 сесії районної ради 7 

скликання від 27.02.2017 №326  в сумі 70 331 грн. з «на реконструкцію ДНЗ 

"Золоте сонечко" Кам'янської сільської ради» на «капітальний ремонт дитячого 

садочка «Золоте сонечко» с.Кам’янка». 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати районній раді врахувати дану пропозицію. 

       Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А., Голік Т.І.,  Кліменко В.М., Нижник 

В.Т.,  Стах В.М.,  Шахова О.П., Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів, 

проінформувала про звернення депутата районної ради Загладька В.М. щодо 

зміни призначення коштів на виготовлення проектно-кошторисної документації 

на "Капітальний ремонт (енергоефективна термосанація) Будинку культури в 

с.Ліщин Житомирського району, Житомирської області в сумі 38302 грн. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати районній раді врахувати дану пропозицію. 

       Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А., Голік Т.І.,  Кліменко В.М., Нижник 

В.Т.,  Стах В.М.,  Шахова О.П., Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів, 

проінформувала про звернення КУ ЦПМСД про зміну цільового призначення 



виділених коштів рішенням районної ради від 27.02.2017 №326 в сумі 15 000 

грн. з «на облаштування газових систем електромагнітним клапаном» на «на 

поточний ремонт- облаштування газових систем сигналізатором загазованості в 

АЗПСМ с.Лука, с.Вертокиївка, ФАП с.Кам’янка». 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати районній раді врахувати дану пропозицію. 

       Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А., Голік Т.І.,  Кліменко В.М., Нижник 

В.Т.,  Стах В.М.,  Шахова О.П., Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів, 

проінформувала про звернення Дорошок О.Л., зареєстрованої в смт. Донське 

вул.40 років Перемоги б.9 кв.56 Волноваського р-ну Донецької області, 

проживає смт. Новогуйвинське вул.Миру 13а кв.28 – є підтверджуючі 

документи. Чоловік загинув. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати районній раді на виконання заходів Програми 

соціальної підтримки учасників антитерористичної операції, 

військовослужбовців і поранених учасників АТО та вшанування пам’яті 

загиблих на 2016-2018 роки виділити кошти в сумі 10,0 тис.грн.; на виконання 

заходів Програми забезпечення відкритості в діяльності Житомирської 

районної ради та Житомирської районної державної адміністрації на 2015-2017 

роки  в сумі 2,0 тис.грн. 

       Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А., Голік Т.І.,  Кліменко В.М., Нижник 

В.Т.,  Стах В.М.,  Шахова О.П., Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Маслов А.А., Високопічський сільський голова, звернувся із 

клопотанням виділити кошти в сумі 493 тис. грн. на промивку системи 

водогінної мережі у с.Висока Піч. 

       Микитюк С.М., голова РДА, який запропонував сільській раді у разі 

виділення даних коштів підрядника визначати через систему електронних 

закупівель ПРОЗОРРО.  

    Маслов А.А., Високопічський сільський голова, запевнив, що закупівля 

даних робіт та послуг буде здійснюватися виключно  через систему 

електронних закупівель ПРОЗОРРО.  

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати районній раді врахувати дану пропозицію. 

       Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А., Голік Т.І.,  Кліменко В.М., Нижник 

В.Т.,  Стах В.М.,  Шахова О.П., Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 



«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

         

ВИСТУПИЛИ: Стретович Н.В., в.о. директора КП «Центральна районна 

аптека №118» районної ради, щодо необхідності виділення коштів 

комунальному підприємству на фінансову підтримку та поповнення статутного 

фонду. 

         Котвицький С.В., голова постійної комісії, сказав, що за результатами 

заслуханого на комісії висновку аудиторської компанії, питання до сесії буде 

додатково вивчено та внесено відповідну пропозицію на сесію. 

       Начальник комунального підприємства смт.Озерне. який звернувся із 

клопотанням виділити кошти в сумі 929414 грн. на капітальний ремонт даху  

котельні №2 КП «Озерне». 

        Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, проінформувала, 

що Новогуйвинська селищна рада пропонує фінансування із селищного 

бюджету лише в сумі 10%. Наголосила на тому, що у районному бюджеті 

кошти відсутні. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати районній раді врахувати дану пропозицію. 

       Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А., Голік Т.І.,  Кліменко В.М., Нижник 

В.Т.,  Стах В.М.,  Шахова О.П., Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення з урахуванням зазначених вище 

доповнень та рекомендувати його на затвердження районної ради.  

       Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А., Голік Т.І.,  Кліменко В.М., Нижник 

В.Т.,  Стах В.М.,  Шахова О.П., Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

             Засідання залишила Шахова О.П. У роботі комісії беруть участь 7 

депутатів. 

 

14. СЛУХАЛИ:   Про звернення до Прем’єр-міністра України, Житомирської 

обласної ради, районних рад та об’єднаних територіальних громад 

Житомирської області (щодо скасування постанови Кабінету Міністрів України 

від 25 березня 2015 року № 240 «Про внесення змін у додаток до постанови 

Кабінету Міністрів України від 25 грудня 1996 року № 1548»). 

Інформує: Мусійчук Роман Миколайович - депутат районної ради 

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні даного питання взяли участь: голова постійної 

комісії Котвицький С.В.,  депутат районної ради Дєньга В.А. 



ВИРІШИЛИ: Погодити дані проекти рішення і звернення та рекомендувати їх 

на затвердження районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

15. СЛУХАЛИ:  Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до 

Верховної Ради України, Житомирської обласної ради, районних рад та 

об’єднаних територіальних громад Житомирської області (щодо державного 

регулювання закупівельної ціни на молоко та підтримки села). 

Інформує: Мусійчук Роман Миколайович - депутат районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити дані проекти рішення і звернення та рекомендувати їх 

на затвердження районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

16. СЛУХАЛИ:  Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до 

Верховної Ради України, Житомирської обласної ради, районних рад та 

об’єднаних територіальних громад Житомирської області (монетизація пільг на 

проїзд у транспорті). 

Інформує:  Мусійчук Роман Миколайович - депутат районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат раойнної ради, вніс пропозицію доручити 

управлінню фінансів РДА опрацювати дане звернення та внести корективи і 

уточнення. 

ВИРІШИЛИ: 1) Погодити в цілому дані проекти рішення і звернення з 

урахуванням пропозиції депутата районної ради Стаха В.М. та рекомендувати 

їх на затвердження районної ради. 

                          2) Доручити управлінню фінансів РДА опрацювати дане 

звернення та внести корективи і уточнення на президію та сесію ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 



17. СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів обласної ради щодо співфінансування 

державної бюджетної програми «Державне пільгове кредитування 

індивідуальних сільських забудовників» за обласною Програмою «Власний 

дім». 

Інформує: Микитюк Сергій Михайлович – голова 

райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Доручити райдержадміністрації розробити відповідний Порядок 

та Програму щодо співфінансування програми «Власний дім». 

       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

18. СЛУХАЛИ: Щодо затвердження  персонального складу Координаційної 

ради для організації, координації впровадження та реалізації бюджету участі в 

районі. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

виконавчого апарату районної ради 
 

      Проінформувала, що відповідно до рішення 8 сесії районної ради 7 

скликання від 15 грудня 2016р. №222 «Про бюджет участі (громадський 

бюджет) у Житомирському районі» виконавчим апаратом була проведена 

робота щодо збору кандидатур до складу Координаційної ради. Надійшли 

клопотання від  та селищної, сільських рад та об’єднаних територіальних 

громад  у кількості 7 претендентів. Координаційна рада відповідно до 

затвердженого положення затверджується розпорядженням голови районної 

ради за погодженням із постійною комісією з питань бюджету і комунальної 

власності. На розгляд комісії пропонується наступний склад Координаційної 

ради для організації, координації впровадження та реалізації бюджету участі в 

районі у  складі 7 членів: 

 1. Гончаренко Зоя Григорівна – представник від Новогуйвинської 

селищної ради; 

 2. Чернуха Сергій Анатолійович – представник від Березівської сільської 

ради; 

 3. Маслов Анатолій Анатолійович – представник від Високопічської 

сільської ради; 

 4. Ковальчук Лариса Василівна – представник від Іванівської сільської 

ради; 

 5. Бойчук Світлана Володимирівна – представник від Коднянської 

сільської ради; 

 6. Сіроватський Михайло Ярославович – представник від Станишівської 

сільської ради об’єднаної територіальної громади; 

 7. Кучер Володимир Михайлович - представник від Тетерівської сільської 

ради об’єднаної територіальної громади. 

 



ВИСТУПИЛИ:  В обговоренні даного питання взяли участь: Котвицький С.В., 

Дєньга В.А., Стах В.М. 

ВИРІШИЛИ: Перенести розгляд даного питання на одне із наступних засідань 

комісії. 

       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

19. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою на 2016 – 

2017 роки. 

           Інформує: Палій Ігор Володимирович – начальник центру надання 

адміністративних послуг райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження районної ради. 

            Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

20. СЛУХАЛИ: Про підвищення тарифних розрядів педагогічним працівникам 

навчальних закладів та установ освіти, які фінансуються з районного бюджету. 

       Інформує: Золотаренко Петро Григорович - виконуючий обов’язки 

начальника відділу освіти райдержадміністрації  

ВИСТУПИЛИ:  В обговоренні даного питання взяли участь: Стах В.М., 

Нижник В.Т. 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження районної ради. 

        Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

 

 



 

 

21. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішень районної ради «Про внесення 

змін до районного бюджету на 2016 рік». 

Інформує: Черняк Антоніна Петрівна – начальник служби у справах 

дітей райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження районної ради. 

             Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

22. СЛУХАЛИ: Різне. Голову постійної комісії з питань бюджету і 

комунальної власності Котвицького С.В. щодо звернення Станишівської 

сільської ради ОТГ про передачу закладів охорони здоров’я у комунальну 

власність сільської ради, а також про передачу прав засновника на заклади 

освіти, які розташовані на території Станишівської сільської ради. 

ВИРІШИЛИ: Винести розгляд даного звернення на президію районної ради. 

Запросити для участі у роботі президії сільського голову. 

             Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

      Головуючим засідання комісії оголошено закритим. 

 

 

 

Голова  комісії                                                                            С.В.Котвицький  

 

 

Секретар комісії                                                                            Т.І.Голік  


